
       strana 1 

OBEC  RATENICE 
 321 785 304    Ratenice 67, 289 11 pošta Pečky   

    obec@ratenice.cz    www.ratenice.cz 

  
 

ZÁPIS A USNESENÍ 
 

z 11. zasedání zastupitelstva obce Ratenice konaného 

dne 11.12. 2014 od 19 hodin na Obecním úřadě Ratenice, Ratenice 67. 
 

Přítomni: Ing. Martina Podskalská, Vladimír Klouda, Ladislav Kratochvíl, Jan Sadek,   Ing. Martina 

Macháčková, Ing. Karel Posolda, Roman Hovorka  

Omluven: Michal Burýšek, Mgr. Luděk Kudláček     

Hosté     : František Rulík, Martin Píša 

 

 

 

A/ ÚVOD 

Zasedání zahájila starostka Ing. Martina Podskalská a oznámila, ţe podle prezenční listiny je zasedání 

zastupitelstva obce (dále jen ZO) usnášeníschopné. Přítomní byli seznámeni s návrhem programu 

zasedání, který je součástí zápisu a byl zveřejněn zákonem stanoveným způsobem. Zápis ze zasedání 

pořizuje Ing. Karel Posolda.,  

 

B/ VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

Starostka navrhuje ověřovatele zápisu pana Sadka a paní Macháčkovou. 

 

Návrh usnesení č. 1: ZO volí ověřovateli zápisu  

Hlasování:  pro 7,  0 proti,   0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

C/ NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Připomínky členů zastupitelstva obce k programu zasedání vzneseny nebyly.  

 

Návrh programu: 

 

1. ověřovatelé zápisu  

2. schválení rozpočtu na rok 2015 

3. krajské dotace 

4. TDI Kanalizace + bezpečnostní dozor 

5. Směrnice o účetnictví  

6. různé 

 

  

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje výše navržený program. 

Hlasování:  pro 7, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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D/ PROGRAM ZASEDÁNÍ 

 

 

 

2. Schválení rozpočtu na rok 2015 

 

Schválený návrh rozpočtu obce Ratenice na rok 2015 byl řádně vyvěšen na úřední desce dne 19.11.2014 

a sejmut dne 5.12.2014 bez připomínek. Rozpočet byl vyvěšen na úřední desce v paragrafovém znění.  

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje rozpočet na rok 2015 v paragrafovém znění. Rozpočet byl 

schválen jako přebytkový. 

Hlasování:  pro 7, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

3. Krajské dotace 

 

Schvalování návrhu příkazní smlouvy od firmy Witero s.r.o. Praha na zprostředkování ţádosti o dotaci 

na dostavbu kanalizace a rekonstrukci silnice „U zrcadla“ směr Pečky. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje  podání žádosti o dotaci na projekt Dostavba kanalizace v obci 

Ratenice ze Středočeského Fondu životního prostředí pro rok 2015 a zavazuje se spolufinancovat 

uvedený projekt ve výši min. 5% z celkových nákladů projektu.  

 

Hlasování:  pro 7, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt Místní komunikace „U 

zrcadla“ v obci Ratenice ze Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst pro rok 2015 a zavazuje se 

spolufinancovat uvedený projekt ve výši min 5% z celkových nákladů projektu.  

 

Hlasování:  pro 7, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

 

4.  TDI Kanalizace + bezpečnostní dozor 

 

V rámci poptávkového řízení byly osloveny 4 firmy – viz příloha. Nejlepší nabídku podala firma. 

Paringstav s.r.o Pečky. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje jako  TDI + bezpečností dozor na akci Kanalizace obce 

Ratenice - II. etapa  firmu Paringstav s.r.o. Pečky. 

Hlasování:  pro 7, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

5. Směrnice o účetnictví 

 

ZO projednalo Směrnici o účetnictví č.1/2014.  

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje Směrnici o účetnictví č. 1/2014. 

Hlasování:  pro 7, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 



       strana 3 

 

6. Různé 

 

Jednání o řešení problému stojících aut na chodnících při hlavní silnici. 

 

Odpady: Ceny svozu odpadu od technických sluţeb Nymburk je stále nejniţší. Firma Nykos je o cca 

30tis levnější na svoz separovaného odpadu za rok. TS Nymburk nemůţe sníţit ceny za svoz tříděného 

odpadu. Vyzvou se TS Pečky a Nykos na návrh smlouvy a nabídku na svoz separovaného odpadu.  

 

Návrh oddělit suť od objemného odpadu a vyváţet jednou za čas za niţší cenu.   

 

Návrh udělat osvětu o třídění odpadů ve dvoře – informační cedule + zpravodaj. 

 

Ţádosti o přidělení fin. prostředků na dárky v MŠ z obecního rozpočtu nebude vyhověno. 

 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO navrhuje pana Kratochvíla do komise zdraví. 

Hlasování:  pro 6, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

kontejnery :   

 

20.12. Posolda 

27.12. Macháčková 

    3.1. Kratochvíl 

  10.1. Klouda 

  17.1. Podskalská 

 

 

 

 

 

V Ratenicích dne 11.12.2014 

 

 

 

 

 

     ……………………………………….                                 ……………………………………. 

               Ing. Martina Podskalská            Vladimír Klouda 

               starosta                                                                                   místostarosta 

 

 

 

 

 

Zápis ověřili:            ………………….. 

 

     ………………….. 


